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اردوگاه آبی

غیبت میلیچ؛ باقری 
سرما خورد و نیامد!

تیم استقلال از ساعت 12 دیروز 
تمرینات آماده ســازی خود را زیر نظر 
مجیدی و ســایر اعضــای کادر فنی 
برگزار کــرد. در این تمرین فرشــید 
باقــری، ســیاوش یزدانــی و میلیچ 
حضور نداشتند. میلیچ هنوز به تهران 
بازنگشــته اســت و باقری بــه دلیل 
ســرماخوردگی غایب بود. پدر مرحوم 
عماد صفیاری، کودک اســتقلالی که 
چند ماه پیش در استادیوم آزادی در 
یکــی از بازی های پرســپولیس بر اثر 
برق گرفتگی جان خود را از دست داد، 
میهمان تمرین استقلال بود و دقایقی 
با فرهاد مجیدی و وریا غفوری صحبت 
کــرد. او در پایان تمریــن با برخی از 
بازیکنان عکس یادگاری گرفت. لکیچ 
مربی صربســتانی استقلال برنامه های 
مــد نظر خود را از نظــر تاکتیکی در 
حضــور مجیدی بــه بازیکنان منتقل 
کــرد. تمرین آبی پوشــان 90 دقیقه 
طول کشــید و بازیکنان کار تاکتیکی 
و فوتبال درون تیمی را پشــت ســر 

گذاشتند.

خلیل زاده: امنیت 
رقبای مان در ایران را 

تضمین می کنیم
اسماعیل خلیل زاده رئیس هیأت 
مدیره استقلال در خصوص لغو بازی 
این تیم مقابل الکویت و حاشیه های 
پیش آمده اینطــور می گوید: »ایران 
امن ترین کشــور منطقه اســت و با 
عربی  کشــورهای  دروغین  تبلیغات 
این واقعیــت انکار نمی شــود. اینها 
بازی های سیاسی است که کشورهای 
عربــی راه انداخته انــد وگرنه امنیت 
کامــل در ایران برقرار اســت و ما از 
کنفدراسیون فوتبال آسیا می خواهیم 
اســیر این جوســازی ها نشــود و با 

اینگونه اظهارات برخورد کند.«
خلیــل زاده در ادامــه می گوید: 
بقیه  بــرای  بگویند  »نمی شــود که 
ورزش ها امنیــت وجود دارد ولی در 
فوتبال امنیت نیســت. مــا در حال 
پیگیری این موضوع هستیم و انتظار 
داریم بقیه باشــگاه هایی که در لیگ 
قهرمانان آســیا حضــور دارند نیز به 
ایــن موضوع ورود کنند و همه با هم 
اجازه ندهیم با سیاسی کردن فوتبال 
حق باشگاه های ایرانی ضایع شود. با 
امنیت کامل لیگ قهرمانان آســیا را 
برگــزار می کنیم و تضمین می دهیم 
رقبای ما با آرامــش کامل در ایران 
حاضر شوند و با آرامش از ایران بروند 
و یک خاطره خوب از امنیت ایران در 

ذهن آنها نقش ببندد.«

برنی ایبینی، هافبک- مهاجم مدنظر 
فرهــاد مجیدی که توســط دلال معروف 
که ســال ها اســت در اســتقلال پرســه 
می زنــد به ایران فراخوانده شــده بود بعد 
از اینکه از ســوی مرکز پزشکی- ورزشی 
ایفمــارک که جایی برای تأیید ســلامت 
بازیکنان اســت، مورد تأییــد قرار نگرفت 
به کشورش بازگشــت. وی هنگام خروج 
از ایران جملاتی به هواداران باشگاه گفت 
که جالب توجه اســت: »هــواداران عزیر 
اســتقلال را دوست دارم، از شما به خاطر 
اســتقبال گرمی که از من داشتید، تقدیر 
و تشــکر می کنم. من مصدوم نیستم اما با 
بدشانسی در تست های پزشکی مشکلی به 
وجود آمد. درست اســت که من در سال 
2015 از ناحیــه مچ پــا دچار مصدومیت 
شده بودم و عمل جراحی کردم ولی از آن 
وضعیت سخت گذشتم و در طول 3 سال 
گذشــته برای 3 تیم مختلف بازی کردم. 
من تا الان در هیچ تست پزشکی رد نشده 
بودم اما باید این تصمیم را بپذیرم. از این 
ناراحتم که نمی توانــم برای این هواداران 

خوب و باشگاه استقلال بازی کنم اما این 
طبیعت فوتبال اســت و ایــن اتفاقات در 
آن رخ می دهد. برایتــان در آینده آرزوی 
موفقیــت می کنم و یک بار دیگر به خاطر 
اســتقبال گرم تان تشکر می کنم. از فرهاد 
مجیدی )مربی تیم( نیز به خاطر اعتمادی 
که به من داشــت، تشکر می کنم. با وجود 

موانع باید همیشه لبخند زد.«

دســتیار  لکیچ  میلیشــیچ  نبوشــا 
صربســتانی- اســپانیایی جدید استقلال 
اســت که از این پس در ایــن تیم ایفای 
نقش خواهد کرد. دســتیار جدید فرهاد 
مجیدی پس از ورود بــه تهران در هتل 
محل اقامتش مورد استقبال سرمربی تیم 
فوتبال اســتقلال قرار گرفت. وی سابقه 
فعالیت در تیم های پایه رئال مادرید، تیم 
زیر 19 ســال اتلتیکــو مادرید، تیم رئال 
مادرید C، باشــگاه الکرون اســپانیا، تیم 
زیر 19 ســال قزاقستان و... را در کارنامه 
خــود دارد. ایــن مربی ۶0 ســاله ملیت 

صربستانی- اسپانیایی دارد.

گفته می شــد باشــگاه اســتقلال 
نیز خواســتار جذب استوکس، مهاجم 
تراکتورسازی  باشــگاه  سابق  پرحاشیه 
اســت اما آبی ها این خبــر را تکذیب 
کرده انــد. باشــگاه اســتقلال با صدور 
متنی کوتــاه درباره اســتوکس چنین 
گفته است: »این بازیکن هیچ گاه مورد 
علاقه باشگاه استقلال نبوده و در لیست 
سرمربی محترم آقای مجیدی نیز قرار 
نداشته و اخبار منتشر شده در این باره 

صحت ندارد.«
استوکس  تکذیب حضور  دنبال  به 
در اســتقلال خبر هایــی درباره جذب 
بازیکنی از ژاپن نیز به گوش رســید اما 

بهــرام امیری این خبــر را هم تکذیب 
کرد تا پرونده این دو بازیکن که زمزمه 
حضورشــان در استقلال شنیده می شد 
بسته شود. امیری می گوید: »همه اینها 
شــایعات و مسائلی اســت که از طرف 
برخی بــرای بالا بردن ســطح توقعات 
هــواداران ما مطرح می شــود. من این 
بازیکنانی که می گویند را نمی شناســم 
و قضاوت شــان نمی کنم، ولی مطمئن 
باشــید ما در نقل  و انتقــالات فارغ از 
هرگونه مسائل حاشیه ای و جوسازی ها 
تصمیــم گرفته و می گیریــم. ما تحت 
تأثیر احساسات در زمینه خرید بازیکن 

قرار نمی گیریم و اقدامی نمی کنیم.«

هرویه میلیچ از زمانی که تمرینات 
استقلال شروع شــده به ایران مراجعه 
نکرده اســت. این بازیکــن کروات در 
نیم فصل اول وضعیت مطلوبی داشــت 
و جزو بازیکنان خوب اســتقلال بود و 
حتــی گل هایی هم برای تیمش به ثمر 
رســاند. میلیچ که برخــلاف انتظار ها 
بازیکن نسبتاً باکیفیتی جلوه کرده حالا 
خیلی ها را برای بازگشــت خود منتظر 
گذاشــته و روشن نیســت چه زمان به 

ایران باز می گردد. 
در همین راســتا معاون باشــگاه 
امیدواری  ابــراز  )امیــری(  اســتقلال 
کرده که میلیچ تــا امروز خودش را به 
تمرین استقلال برســاند. اما این فقط 
یک امیدواری ســاده است و مشخص 
نیست که میلیچ پای حرفش بایستد یا 
نه. رایزنی هایی که با این بازیکن انجام 
شــده تا کنون مثبت بــوده اما میلیچ 
هیــچ گاه زمان دقیقی برای بازگشــت 

خود به باشــگاه اســتقلال اعلام نکرده 
اســت. به هرحــال اگر ادعــای معاون 
باشگاه استقلال را جدی بگیریم، میلیچ 
بــه زودی در تمرین اســتقلال آفتابی 
خواهد شــد تا دغدغه های فقدان دفاع 

چپ کافی دراستقلال کاهش یابد.

 ایبینی: در هیچ تست پزشکی رد نشده بودم

لکیچ در کادر فنی استقلال

 استقلال: نه استوکس را می خواهیم 
نه بازیکن ژاپنی را

 امیدواری دوباره برای میلیچ

خبر و مصاحبه

محســن یوســفی مهاجم ســابق 
اســتقلال در خصوص انتخــاب فرهاد 
مجیــدی به عنــوان ســرمربی جدید 
اســتقلال اینطور می گویــد: »بالاخره 
پس از هفته ها انتظار و صحبت هایی که 
مبنی بر آمدن یا نیامدن استراماچونی 
بود، این مربــی ایتالیایی دیگر به ایران 
بازنگشــت و باشــگاه هــم خیلی زود 
جانشــین وی را انتخاب کــرد. فرهاد 
مجیدی که به عنوان سرمربی استقلال 
معرفی شــد، یکی از بازیکنان قدیمی، 
خوشــنام و محبوب آبی پوشان است و 
هواداران علاقه خاصی به او دارند، البته 
مجیدی در شرایطی به استقلال آمد که 
وضعیت این تیم بســیار بحرانی بود و 
اعتقاد دارم با این کار از خود گذشتگی 
کرد زیــرا می داند چه راه ســختی در 
پیش دارد و مطمئناً برخی ها انتقادهای 
زیادی در ادامه راه از وی خواهند کرد.«
می گویــد:  ادامــه  در  یوســفی 
»مجیــدی بــه همــراه بازیکنانش راه 
ســختی در پیش دارد، بازی های بسیار 
ســنگین و مهمی پیش روی مجیدی و 
بازیکنان اســت و آنها باید تمام تلاش 
خود را به کار گیرند تــا بتوانند از این 
دیدارهای سنگین سربلند بیرون آیند.« 
بازیکن ســابق اســتقلال در مورد 
انتخــاب مجید نامجومطلــق به عنوان 
می گوید:  مجیــدی  فرهــاد  دســتیار 
»نامجومطلــق یکی از بهترین بازیکنان 
در دوران خــودش بــود، او از لحــاظ 
فنی قابلیت های بســیاری دارد و همه 

در زمان ســرمربیگری صمــد مرفاوی 
در استقلال شــاهد این موضوع بودند. 
نامجومطلــق می توانــد در ادامــه راه 
کمک هــای مؤثری بــه فرهاد مجیدی 
داشته باشــد، چرا که وی درک بالایی 
از فوتبــال دارد و مطمئنــاً می داند که 
استقلال در مقابل حریفان سخت قرار 
نامجومطلق  بنابرایــن  گرفــت  خواهد 
بــا دید فنی بالایی کــه دارد، می تواند 
به اســتقلال کمک کرده تــا در مقابل 

حریفانش سربلند باشد.«
 یوســفی درباره حضور ارســلان 
مطهــری در اســتقلال هــم اینطــور 
می گوید: »خوشــبختانه یــک مهاجم 
جدید به اســتقلال پیوســت. مطهری 
بازیکن خوبی اســت که قرار بود یکی، 
دو ســال پیش به اســتقلال بیاید اما 
شــرایط برای او مهیا نشد البته امسال 
به خواسته اش رسید و حالا می تواند در 
کنار قائدی و دیاباته، خیال استقلال را 
از بابــت مهاجم راحت کنــد. امیدوارم 
مطهری بتواند با آرامش و بدون حاشیه، 

کارش را در استقلال آغاز کند.«
یوســفی در پایان اینطور می گوید: 
»امیــدوارم هواداران کنار تیم باشــند. 
اســتقلال روزهای ســخت و بحرانی را 
ســپری کرده اما همه باید دســت به 
دســت هم بدهیم و حــالا که مجیدی 
ســکان هدایت اســتقلال را در دست 
گرفتــه، از وی حمایت کنیم؛ البته اگر 
می خواهیم اســتقلال دوبــاره به صدر 

جدول بازگردد.«

یوسفی: مجیدی در استقلال راه 
سختی دارد

به انتخاب سرپرست جدید انتقاد 
نکنند

صادق پور: رمضانی به 
خاطر رابطه اش با فرهاد 

گزینه خوبی است
 رضا صادق پور عضو ســابق هیأت 
مدیره اســتقلال در واکنش به انتخاب 
ســعید رمضانــی به عنوان سرپرســت 
اینطور می گویــد: »علیرغم  اســتقلال 
اینکه رمضانی هرگــز در این تیم بازی 
نکرده، از خانواده اســتقلال جدا و دور 
نیســت و همــواره او در جامعه فوتبال 
عضــوی از خانواده بزرگ این باشــگاه 
شــناخته می شــود. رمضانی در زمینه 
سرپرستی و مدیریت در فوتبال تجارب 
ارزنــده ای دارد و بــه واســطه نزدیکی 
بــا فرهاد مجیــدی می تواند  روابطش 
بهترین گزینــه در این مقطع برای این 

سمت باشد.«
نایب رئیس ســابق هیــأت مدیره 
آبی ها در ادامه می گوید: »معتقدم باید 
انتخــاب مدیران مجموعــه احترام  به 
گذاشــت و اگر دوســتانی هــم به این 
نکنند  اعتــراض  انتقــاد دارند  موضوع 
تــا تمرکز و آرامش تیــم بر هم نخورد. 
استقلال ماه های شــلوغ و فشرده ای تا 
پایان فصل پیش رو دارد. تیم باید کمتر 
از یک هفته دیگر در آسیا به میدان برود 
و الان اولویت ها بــرای همه افرادی که 
خود را از خانــواده بزرگ آبی می دانند 
بایــد مســائل دیگر و مهم تری باشــد. 
مســائل مهمی مثل بازی بــا الکویت و 
دیدارهایی که در لیگ پیش رو داریم.«

صادق پــور در خصــوص نقــل و 
اینطور  باشــگاه  زمســتانی  انتقــالات 
می گویــد: »نقطــه قــوت ایــن نقل و 
انتقالات این اســت که بنا به اظهارات 
اعضای محترم هیــأت مدیره و کمیته 
نقــل و انتقالات، همه رفــت و آمدها با 
نظر مستقیم سرمربی بوده است. دومین 
نکته حایز اهمیت هــم کم رفت و آمد 
بــودن در تیم بود. به نظر می رســد با 
اضافه شــدن دو بازیکن خارجی که مد 
نظر هستند این تیم نیاز دیگری نداشته 

باشد.«

نقل قول

علی دشتی بازیکن تیم استقلال 
که در آستانه جدایی از استقلال قرار 
با چند پیشنهاد هم مواجه  و  داشت 
بود، نهایتاً در استقلال ماند. به همین 
دلیل با علی دشتی در رابطه با دلایل 
گفتی  و  اســتقلال گپ  در  ماندنش 

داشتیم.
   

در تلاش بودی که جدا شوی اما 
نهایتاً ماندی!

 من می توانســتم جدا شــوم اتفاقاً 

باشگاه خواهانم هم حاضر بود که خواسته 
باشگاه استقلال را در مورد مبلغ دریافت 
رضایتنامــه ام بپردازد اما مــن نهایتاً قید 

باشگاه های خواهانم را زدم.
اما در مقطعی برای جدایی اصرار 
مجاب  ماندن  برای  چطور  داشــتی 

شدی که بمانی؟!
 آقــا فرهاد با من صحبت کرد و به 
من گفت که بازیت را دوســت دارم و در 
اســتقلال بمان به همین دلیل قید تمام 
پیشــنهاداتم را زدم و در اســتقلال هم 

ماندم.
یعنی به شــکل کامــل از فکر 

جدایی درآمدی؟
 بله من کامل از فکر جدایی خارج 
شدم. چند پیشنهاد خوب هم داشتم اما 
بعد از صحبت های ســرمربی تیممان که 

خیلی نظرش برای من مهم است نظرم را 
کلًا تغییر دادم. فکرهای قبلی را کاملًا از 
سرم خارج کردم و حالا فقط به موفقیت 
بیشــتر در تیمی که واقعــاً به آن خیلی 

علاقه داشته و دارم فکر می کنم.
نبودی  موفق  اســتقلال  در  اما 
برآورده  را  انتظارات  نتوانســتی  و 

سازی؟
 با بدشانسی های زیادی مواجه شدم 
مثلًا یکــی از بزرگترین بدشانســی هایم 
مصدومیت بود که مــرا مدتی از تمرین 
و بازی دور کرد و شــرایط نشــان دادن 
نمایش به شــکل عالی و دلخواه را از من 
گرفت. جــدا از این موضوع من فکرهایی 
داشــتم که عملًا با بدشانســی هایی که 
آوردم برایــم امکانپذیر نبود. هر بازیکنی 
دوست دارد که در هر مسابقه بازی کند و 

فیکس باشد اما از آنجا که مصدوم شدم و 
نتوانستم خوب تمرین کنم قطعاً شرایط 
بازی به شــکل کامل برایم مهیا نمی شد 
به همین دلیل وقتی همه مســائل را در 
کنار هم قراردادم به این نتیجه رســیدم 
که می توانم بهترین شرایط را برای خودم 
در تیم محبوبم درست کنم پس ماندم و 
حــالا هم تمام فکرهای قبلی را از ســرم 
خارج کــرده ام و فقط به تیمم و موفقیت 
در آن و خوشــحال کــردن ســرمربی و 

هواداران استقلال فکر می کنم.
برای  تیمتــان  نمی کنی  فکــر 
برای کسب  جنگیدن در ســه جام 
عنوان قهرمانی با کمبودهایی مواجه 

است؟
 نه من اصلًا قبول ندارم که استقلال 
با کمبود بازیکن مواجه اســت. تیم ما به 

انــدازه کافی بازیکن خــوب دارد و هیچ 
کمبــودی در زمینه بازیکن ندارد اصلًا با 
همین بازیکنان بود که ما موفق شــدیم 
به هر تیم ســه چهار گل بزنیم بنابراین 
می توانیم باز هم موفق شویم و برای سه 

جام هم هیچ مشکلی نداریم .
مقابــل الکویت چــه نتیجه ای 

می گیرید؟
 حتماً پیروز می شــویم. تیم خیلی 
خوبی داریم و با حمایت هوادارانمان  تیم 
الکویت را با اختلاف چند گل شکســت 
می دهیم و به بازی بعدی مان در پلی آف 
می رســیم. فکر ما قهرمانی در ســه جام 
پیش روســت و ما به چیــز دیگری جز 
قهرمانی و موفقیت فکر نمی کنیم. الکویت 
تیم بدی نیست اما آنها تیمی نیستند که 
بتواننــد مقابل ما تاب و تــوان مقاومت 
داشــته باشــند و با حمایت هوادارانمان 

حتماً از سد این تیم می گذریم.
در لیگ طلسم قهرمان نشدنتان 

شکسته می شود؟
 حتمــاً بــا ســرمربی و کادر فنی 
خــوب و بازیکنانــی که داریــم قدرت 
شکسته شدن طلسم قهرمان نشدن چند 
ســاله را داریم. در این راه از هوادارانمان 
می خواهم که پشت آقا فرهاد باشند و از 
این مربی نهایت حمایت را داشته باشند. 
مربی محبوبی که همه عزم و تلاش خود 
را بــه کار گرفته تا به انتظار چند ســاله 

هواداران استقلال خاتمه دهد.
گل های  تو  از  که  مدت هاســت 
فوتسالی نظیر گل های زیبایی که در 
پارس جنوبی جم و تیم های دیگرت 

می زدی نمی بینیم؟
 مطمئن باشید آنقدر خوب تمرین 
و بــازی می کنم کــه بتوانم دوبــاره به 
عالی ترین شــکل ممکن در خدمت تیم 
و خواســته های تاکتیکی مربیان باشم و 
ان شاءالله اگر قسمت شــد و خدا کمکم 
کرد گل های فوتسالی هم برای تیمم بزنم 

و تماشاگرانمان را خوشحال کنم.
قبــل از حضــورت در فوتبال، 
فوتسالیســت بودی که گل هایی به 

سبک فوتسال از تو شاهد بودیم؟
 بله من قبل از حضورم در فوتبال، 
فوتسال بازی می کردم به همین دلیل هم 
در فوتبال و تیم هایی که حضور داشــتم 

گل هایی به سبک فوتسال زدم.

 ابهام در برگزاری بازی الکویت - استقلال

تعویق، کشور بی طرف یا بازی درتهران؟

با سرمربی و کادرفنی خوب و بازیکنانی که داریم، می توانیم قهرمان شویم

دشتی: آقا فرهاد گفت، بمان بازی ات را دوست دارم

گزارش روز

تیم  ترکیب  در  قائدی  مهدی  چرا 
امید ایــران آنچنان به بــازی گرفته 
نشد؟ حمید استیلی با بهترین بازیکن 
لیگ چه کرد که او تبدیل به بازیکنی 
فرصت های  و  شــد  نیمکت نشــین 
به  بسیاری  نیافت.  بازی  برای  آنچنانی 
ندادن  بازی  در  استیلی  حمید  تصمیم 
بــه قائدی انتقاد کرده انــد اما مهدی 
قائدی خودش چندان نســبت به این 
تصمیم معترض نیست و از پرسشگران 
می خواهد همین ســؤال را از سرمربی 

تیم امید بپرسند.
  

در تیم امید چندان به بازی گرفته 

نشدی، دلیلش چه بود؟
 فکر می کنم پاسخ این سؤال را باید 
از آقای استیلی بگیرید. همه فوتبالیست ها 
دوســت دارند بیشــتر در ترکیب تیم شان 
بــازی کننــد. اینجا هم که تیــم امید بود 
و بــازی کــردن در آن برای مــن اهمیت 
زیادی داشــت اما تصمیــم گرفتند به من 
بازی بیشــتری ندهند. برای خودم هم این 

نیمکت نشینی ها خوشایند نبود.
در عیــن حــال کــه خیلــی 
نیمکت نشــین بودی اما اعتراضی هم 

نکردی.
 به هر حال اینجا تیم ملی اســت و 
بازیکن باید در هر شرایطی در خدمت تیم 

باشد. من چیزی نگفتم چون تیم کشورم را 
دوست دارم و نمی  خواستم با حرف های من 
خدای نکرده مسأله ای به وجود بیاید. برای 
تیم امیــد ایران و بازیکنانــی که در آینده 
می آینــد آرزوی موفقیــت دارم و امیدوارم 

روی به المپیک برویم.
فکــر می کنی چرا تیــم امید به 

المپیک صعود نکرد؟
 بــه هر حــال وقتی تیمــی نتیجه 
نمی گیــرد مجموعــه ای از عوامــل در آن 
دخالــت دارند. به لحاظ فــردی ما چیزی 
کم نداشتیم و بازیکنانی که برای تیم امید 
به میــدان می رفتند در وضعیت مناســبی 
قرار داشــتند اما در نهایت قسمت نشد به 

المپیک برویم که من به خاطر این ناکامی 
خیلی ناراحتم اما یک مســأله را هم نباید 
فراموش کنیم. ما مگر چند بازی تدارکاتی 
داشــتیم یا چند ماه در کنار هم بودیم که 
بخواهیم بازی هایی بهتر از این را به نمایش 
از لحاظ آماده سازی مشکل  بگذاریم؟ واقعاً 
داریم و اگر می خواهیــم به المپیک برویم 
باید بازی های تدارکاتی بیشــتری برای این 
تیم لحاظ کنیم تا بازیکنان در اوج آمادگی و 
هماهنگی درکنار هم قرار بگیرند. امیدوارم 

در سال های آینده این طلسم بشکند.
استقلال  تمرین های  در  زمان  چه 

حاضر می شوی؟
 بــا کادرفنی تیــم در تماس بودم و 

در جریــان وضعیت من قــرار دارند. من از 
امروز در تمرین اســتقلال شرکت می کنم. 
درخواســتم یکی، دو روز استراحت بود تا 
خستگی حضور در تمرینات و اردو های تیم 
امید را از تن بیرون کنم که خوشــبختانه 
کادر فنی هم با آن موافقت کردند. امیدوارم 

با استقلال دوباره به صدر جدول برگردیم.

قائدی: از کادرفنی تیم امید بپرسید چرا فیکس نبودم
 با این تعداد بازی تدارکاتی نمی شد صعود کرد

نظر خود را به 

این شماره پیامک 

کنید

300045
1213

اســتقلال و الکویت طبق برنامه باید سه شنبه هفته 
جاری رخ در رخ هم قرار بگیرند. دیداری که تحت الشعاع 
برخــی اخبار های نقل شــده از رســانه های کویتی قرار 
گرفته و گفته می شــود احتمالاً این بازی لغو یا در کشور 
ثالث برگزار می شــود. این گمانه زنی ها در شــرایطی به 
گوش می رسد که هیچ نامه رسمی از سوی کنفدراسیون 
فوتبال آسیا به فدراسیون فوتبال ارسال نشده و مسئولان 
فدراســیون فوتبال هم نســبت به وقوع این ماجرا ابراز 

بی اطلاعی می کنند.
روزنامه الرای کویت مدعی شده که مدیران باشگاه 
الکویت کویت بــه دنبال تنش اخیر میان ایران و آمریکا 
و شــرایط بحرانی در منطقه خاورمیانه تصمیم گرفتند با 
ارســال درخواستی به کنفدراسیون فوتبال آسیا خواهان 
برگزاری بازی با اســتقلال در زمیــن بی طرف به جای 

ورزشگاه آزادی تهران شوند.
باشگاه الکویت انتظار دارد کنفدراسیون فوتبال آسیا 
بــا گرفتن حق میزبانی نماینده ایــران، قطر را به عنوان 

محل برگزاری این بازی انتخاب کند!
این درخواست در شرایطی مطرح شده که ایران هیچ 
مشــکلی برای میزبانی از کویتی ها ندارد و امنیت کافی 
بــرای برگزاری رقابت های فوتبــال در ایران وجود دارد. 
عجبا که کشــوری چنین درخواستی را به کنفدراسیون 
فوتبال آســیا ارجــاع داده که در زمــان حمله صدام به 

کویت، کشورمان از کویتی ها میزبانی شایسته ای داشته و 
با گشودن مرز ها به روی مردمان این کشور مانع از کشتار 
کویتی ها شــد. به نظر می رســد که پشت این ماجرا هم 

سیاسی کاری های برخی کشورهای همسایه دخیل است 
که کویتی ها را بر آن داشته تا چنین درخواست عجیبی 

را به کنفدراسیون فوتبال آسیا ارجاع دهند.
 

واکنش فدراسیون فوتبال: 
هیچ ابلاغی به ما نشده

در حالــی که هیچ نامه رســمی به فدراســیون 
فوتبال ایران ارســال نشده و این اخبار تنها در برخی 
رسانه ها دست به دست می شود، مسئولان فدراسیون 
فوتبال هم از احتمال اخذ میزبانی از باشگاه استقلال 
ابراز بی اطلاعی می کنند. حمیرا اسدی، رئیس کمیته 
بین الملل فدراســیون فوتبال در این راستا می گوید: 
»ما هم این مســأله را در رسانه ها خوانده ایم اما هیچ 
چیزی از سوی کنفدراســیون فوتبال آسیا درباره دو 
موضوع مطرح شــده به فدراسیون اعلام و ابلاغ نشده 
اســت.« در همین راستا باید به ســفر مهدی تاج به 

کنفدراسیون فوتبال آسیا نیز اشاره داشت.
تاج طی روزهــای آتی به مالزی مــی رود تا در 
نشســت هماهنگی لیگ قهرمانان آســیا حضور یابد. 
حضور رئیس سابق فدراسیون فوتبال در این نشست 
می تواند تأثیر مســتقیم روی درخواست غیرمنطقی 
نماینده کشــور کویت برای بازی با اســتقلال داشته 
باشد. با این شرایط همه نگاه ها به مهدی تاج است تا 
بتواند با دیپلماسی ورزشی حق نماینده ایران را برای 

رد درخواست باشگاه الکویت بگیرد.
سهیل مهدی، رئیس کمیته مسابقات لیگ برتر 

نیز از این ماجرا ابراز بی اطلاعی کرده است.
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 احتمال لغو میزبانی همه تیم های ایرانی!
پس از اینکه کویتی ها خواســتار میزبانی اســتقلال در دیدار پلی آف لیگ قهرمانان آسیا از تیم الکویت 
در کشــور ثالث شــدند، یک مجری عربســتانی نیز ادعای جدیدی مطرح کرد. ادعای اخیر مطرح شده به 
مســأله تنش منطقه ای میان ایران و آمریکا اشاره داشــته و این مجری عربستانی مدعی شده که به زودی 
میزبانی از تیم های ایرانی گرفته خواهد شــد. این ادعا ها در شــرایطی مطرح شــده که نه به باشــگاه های 
ایرانی چنین ابلاغیه ای رســیده و نه فدراسیون فوتبال نامه ای دال بر لغو میزبانی دریافت کرده است. بدون 
شــک اگر کنفدراسیون فوتبال آســیا برای فصل جدید چنین رویه ای را در پیش بگیرد احتمال دارد تمام 
تیم های ایرانی از حضور در رقابت های لیگ قهرمانان انصراف دهند که در این شرایط ممکن است برگزاری 

رقابت های لیگ قهرمانان آسیا تحت الشعاع قرار بگیرد.

تضمین فدراسیون فوتبال: ایران امن است
امیرمهدی علوی ســخنگوی این فدراســیون دربــاره موضوع میزبانی نمایندگان کشــورمان در لیگ 
قهرمانان آســیا از حریفان این توضیحات را بیان کرده اســت: »ایران آمادگی میزبانی از حریفان را به طور 
کامل دارد و در ســال های گذشــته، این موضوع به کرات اثبات شده است. برگزاری بی نقص و به یادماندنی 
فینال لیگ قهرمانان آسیا در سال گذشته در تهران و در حضور جمع زیادی از مدیران ارشد بین المللی، از 
مصداق های این موضوع اســت. در این ارتباط، وزیر محترم ورزش و جوانان به نمایندگی از دولت جمهوری 
اسلامی ایران، به  صورت کتبی تضامین امنیتی لازم درباره میزبانی را به کنفدراسیون فوتبال آسیا ارائه کرده 
است. شایسته است کنفدراسیون فوتبال آسیا با عنایت به موضوع آمادگی همیشگی ایران در بحث میزبانی 

از تیم های خارجی، در برابر هرگونه مطالب غیرواقعی در این خصوص بایستد.«

ناصر قراگزلو
Naser Gharagozlou


